
Konstituerande möte i Björkhagen-Skepparkroken vägsamfällighetsförening  
Lördag 14/6 2008 hos Bernt Ohlsson, Bottengarnsvägen 1 
 
Fredrik Wennerlund  Bernt Ohlsson  
John Horvat   Gunnar Edéus  
Bengt Larsson  Håkan Ericson    
Arne Jönsson  Hans Olov Pettersson 
 

1. Fredrik förklarar mötet för öppnat 
 

2. Dagordningen godkännes. 
 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll av Fredrik. 
 

4. Val av justeringsman: Arne Jönsson 
 

5. Styrelsens konstituering  
Håkan Ericson blir vald till kassör i två år, Bernt Ohlsson avgår som kassör 
och tar en suppleantplats. Stefan Nilsson avgår som suppleant 
Arne Jönsson blir vald till vice ordförande i ett år och fyller därmed den 
vakans som uppstod när Monica Breitung hoppade av. Övriga positioner är 
intakta. 

 
6. Ekonomisk genomgång:   

Saldo 14/6 är 362 280 kr. Ytterliggare 170 000 kr väntas komma in när 
årsmötesprotokollet lämnats in till kommunen. 

 
7. Pågående aktiviteter  

• Hemsida – utveckling – idéer - John skapar ett debattforum på 
hemsidan. Fredrik plockar fram historiskt material om Björkhagen 
och Skepparkroken som kommer att få en egen flik på hemsidan.  

• Grönområden – Hans Olov redovisar att gallringen av Skjutbanan 
är klar och att man kommer att slå ängen och dikena strax efter 
midsommar. Skötseln av Dungen kommer framöver att ligga på 
villaföreningens ansvar  

 Vi diskuterade möjligheten om vitesföreläggande när 
fastighetsägaren vid upprepade tillfällen blivit påmind men låtit bli 
att åtgärda påpekanden. 
Arne undersöker ifall Byggnadsnämnden kan ta på sig den 
uppgiften. 

• Sopkärl – Fredrik meddelar att de tre beställda papperskorgarna till 
slut blivit uppsatta. Fredrik har även skickat in ansökan till 
kommunen om bidrag för att täcka höjda kostnader. 



• Kommande asfalteringar – Fredrik har noterat att Bjäre Kraft åter 
gjort asfalteringsarbeten utan att meddela Vägföreningen. Helt ny 
slitbana är lagd på Majgårdsvägen. Arne undersöker ifall vi kan få in 
ytterliggare bidrag för Majgårdsvägen. Fråga väcktes om hur vi 
kommer åt entreprenörens ansvar för extra slitage och skador på 
vägbanan i samband med uppfarande av nya hus. Vi kom inte fram 
till någon bra lösning på problemet. 

• Lekplatsen – Hans Olov meddelar att vi fått in en offert på 50 000 
kr för arbetet med att uppdatera lekplatsen. Fredrik undersöker om 
priset kan justeras nedåt. Hans Olov poängterar att vi under hösten 
måste upprätta en underhållsplan för lekplatsen. 

• Gatuvärdar  – idé från Fredrik om att överlåta inspektions och 
informationsfunktionen till ett 25 tal personer som ansvarar för några 
gator var. Ulf mfl. invände mot idén pga. det skulle bli en 
jätteapparat att administrera.  

• Samarbete stadsarkitektkontoret – Vi tipsas ansöka om ny 
förvaltning av parkmark gällande Barkåkra 22:8. Fredrik och Arne 
tar reda på vad som faktist gäller för tomten. 

• Inskickade bidragsansökningar / Vi har ansökt om bidrag för 
dränering av Skepparns väg, den del som vätter mot 
Hässleholmskolonin. Vår tanke är att ansluta dräneringen till 
Hässleholm kolonins dagvattenbrunn.  

 
8. Grannyttran  Vi hade inget att erinra ur vägföreningen del då inga utfarter 

ändras och huvuddelen av tomten inte anslöt till våra vägar. 
 

9. Övriga frågor, fler farthinder.  
Gunnar beställer tre set till och alla funderar var dessa ska placeras till 
nästa möte 

 
10.  Styrelsemöten 2008/2009.  

Vi beslutar att mötena ska ligga kvar på lördagar mellan kl 9-11. Datum för  
årets möten sätter vi vid nästa styrelsemöte. 

 
11.  Nästa möte:  

23/8 kl 9-11, Fåralyckevägen 13 
 

12.  Mötet avslutas av Fredrik. 
 
 
 
________________________  _______________________ 
Sekr John Horvat   Justerare Arne Jönsson 



 
 


